
Zápis ze schůze představenstva SVPZP 

konaného dne 25.2.2014 ve společnosti Ergon s.r.o. 

Přítomni : Dvořáková, Tichá, Walková, Krůdlová, Vlach, Mikulka 

Omluveni : Kotík, Jura, Tichý 

1. Zákon 123 – zdravotnické prostředky 

Všichni členové SVPZP byli v lednu osloveni k připomínkování uvedeného zákona. Obdržené 

připomínky byly představenstvem zpracovány a zaslány ing. Jelínkovi na VZP, který  měl 

materiál projednávat na SUKLu s JUDr. Králem.  Vzhledem k personálním změnám na SUKLu 

počátkem února se jednání nekonalo a není jisté, zda byl materiál vůbec předán. Proto bylo 

rozhodnuto představenstvem SVPZP, že podklady budou během příštích dnů zaslány na 

novou adresu JUDr. Krále, na nového ředitele odboru ??  SUKLu Ing. Martinovského a na MZ 

/Mátl/. Zároveň bychom tím mohli ověřit „komunikační kanál“ pro jednání na MZ.  

Zodpovídá: Dvořáková 

Tyto připomínky budou ještě doplněny o připomínky k prováděcí vyhlášce zákona o 

zdravotnickém prostředku – především k tématu druhé části „Pravidla správné distribuční a 

dovozní praxe“ 

Pí. Dvořáková se pokusí v souvislosti s uvedenou vyhláškou kontaktovat Czechmed a zjistit 

jejich stanovisko, ev. připomínky. 

Připomínky budou do 10ti dnů odeslány k rukám ředitele Mgr. Mátla na SÚKL k rukám JUDr. 

Krále 

Zpracuje :  Walková, Krůdlová, Dvořáková  

 

2. Informace ze školení o NOZ konaném ADVZP v Brně 

Školení nebylo velmi přínosné, obsahově nijak nedokázalo zodpovědět konkrétní otázky 

firem.  

3. Změny NOZ  

 důvodu častých dotazů k NOZ připraví představenstvo na příští členskou schůzi opět 

přednášku především k tématům: 

záruka x odpovědnost za vady 

společenské smlouvy 

povinnosti při prezentaci na internetu 



souběh funkcí ve společnosti 

Zpracuje: Vlach 

 

 

4. Změny NOZ pro subjekt SVPZP 

– nutno upravit stanovy a název SVPZP 

Zodpovídá : Vlach 

5. Informace o schůzce ke smlouvě „R“ s VZP 

Dvořáková informovala, že s kolegy Kotíkem a Vlachem jednala ve věci změny smlouvy „R“ a 

jejich příloh s vedením VZP ing. Jelínkem, který některé připomínky přijal, některé 

připomínky zamítl a ve věci navýšení cenza služby a práce sdělil, že je zájem VZP o adekvátní 

navýšení, jež bude ještě předmětem společného jednání. Na základě dohody s VZP z této 

schůzky SVPZP přislíbilo vypracovat „obecný kodex kvality “. S VZP bude upřesněno, zda 

kodex má být pojat pro všechny členy, příp. pouze má být konkretizován na dodavatele 

skupiny „R“. 

Zpracuje : Mikulka 

 

6. Změna termínu schůze 

s ohledem na nemožnou účast některých členů představenstva v plánovaný termín členské 

schůze se pokusíme termín přeložit na 27.3.2014, tak, by mohla proběhnout přednáška ve 

věci NOZ. 

Program schůze: 

Informace k zákonu o ZP, informace k prováděcím vyhláškách (naše aktivity s tím související) 

Informace o schůzce k novým smlouvám a zejména smlouvám skupiny R a spolupráci s VZP 

Hospodaření SVPZP za minulý rok (kontrolní komise) 

Přijetí nových členů 

Přednáška Mgr. Vlacha – NOZ v praxi (společenské smlouvy firem, zárukaxodpovědnost za 

vady, povinnosti při prezentaci na internetu a další) 

Diskuse  

Závěr 



 

 

7. Noví členové 

Dvořáková informovala, že zájem o členství podali dvě firmy 

a) Firma Proteor s. r. o. Ostrava (p. Burian) 

b) Firma Alkon s. r. o. Praha (MUDr. Jana Rejmontová) 

Představenstvo osobně zná tyto firmy a navrhuje tyto firmy přijmout za členy. 

Zodpovídá : Dvořáková  

 

Diskuse probíhala zejména opět na téma situace ve zdravotnictví. 

Schůze byla ukončena ve 14.00 hodin. 

 

Zapsala: Krůdlová, Dvořáková 

    


